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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Polt Péter, legfőbb ügyész 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Ki a felelőse annak, hogy hatmilliárd forint elköltése 
után is gond van az ivóvíz minőségével Baján?" 

Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr!

Nemrégen László Károly, a DK önkormányzati képviselője hívta fel a figyelmemet a bajai ivóvízzel
kapcsolatos problémákra.

2017.  január  31-én  pedig  az  atlatszo.hu  publikált  egy  cikket  az  ihatatlan  bajai  ivóvízzel
kapcsolatban:

„Bajavíz kft. Baja város és a környező települések tulajdonában van – többségében ők alkotják a
Felső-Bácskai  Ivóvízminőség-javító  Önkormányzati  Társulást.  A  Társulás  2012-ben  közel  6
milliárd  forint,  zömmel  uniós  támogatást  nyert  el  ivóvízminőségjavító-programra.  Az  uniós
projektek adatait nyilvántartó kormányzati portálon azt olvashatjuk, hogy 2015. október 12-ével a
projektre kifizettek 4,8 milliárd forintot a megítélt támogatásból, 2016 év végén elkészült a projekt
záró  beszámolója,  amit  az  illetékesek  2017.  január  15-én  annak  ellenére  fogadtak  el,  hogy  a
projektben  résztvevő  településeken  tett  közös  szemle  eredménye  egy  több  száz  tételből  álló,
milliárdos nagyságrendű elvégzendő munkát jelentő hibalista lett.

Már ebből is lehetett tudni, hogy valami nagyon nincs rendben a program körül. A szervezetlenség,
a  koordináció  hiánya,  az hogy a felvetett  problémákat  csak részben javították  ki,  a  próbaüzem
helyett  csak  a  technológiák  részbeni  üzempróbája  zajlott  le,  több  telephelyen  még  ez  sem.
Mindezek az üzemeltetési költségek nagymértékű növekedését eredményezték, illetve további pótló
beruházások váltak szükségessé a működőképesség fenntartása érdekében.

A legrosszabb  a  helyzet  azonban  éppen  Baján,  ahol  jó  néhány  család  hordja  a  szerencsésebb
területen  lakó  rokonokhoz este  fürdetni  a  gyerekeket,  mert  a  csapból  folyó  barna  lé  nemhogy



fürdésre, de még mosásra sem alkalmas.”

Hatmilliárd forint elköltése után ez a felső-bácskai ivóvízminőség-javítási program „eredménye”.

Mindezek alapján kérdezem Legfőbb Ügyész Urat:

1.  Felmerül-e  bűncselekmény  elkövetésének  gyanúja  a  felső-bácskai  ivóvízminőség-javítási
program kapcsán? 

2. Amennyiben igen, indít-e vizsgálatot annak megállapítása érdekében, hogy ki a felelőse annak,
hogy hatmilliárd forint,  jórészt uniós pénz elköltése után ez lett  a felső-bácskai  ivóvízminőség-
javítási program „eredménye”? 

Budapest, 2021. július 10.

Tisztelettel:

Dr. Vadai Ágnes

Demokratikus Koalíció
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